
Agenderingsverzoek Statencommissies Noord-Holland 

Naam fractie/ indiener: Partij voor de Dieren / Ines Kostic

Naam commissie en datum: NLG, 25 oktober 2021

- Legt de volgende discussienota ter bespreking voor aan de Statencommissie en/of de 
portefeuillehouder: Discussienotitie “Een kleine stap voor de provincie, een wereld van 
verschil voor dieren. Zeven begrotingsvoorstellen verbetering dierenwelzijn Noord-Holland 
2022”

Aanleiding 
Hieronder wordt de achtergrond van het onderwerp geschetst en aangegeven wat de aanleiding is 
voor het verzoek:

Bij de behandeling van de Kaderbrief in de Provinciale Statenvergadering op 28 juni 2021 
nodigden Gedeputeerde Staten (GS) de Provinciale Staten (PS) uit om met ideeën te komen 
voor de besteding van vrijkomende middelen uit het rekeningresultaat (naar schatting 
€13.708.000). De Partij voor de Dieren (PvdD) heeft daarop een motie ingediend met daarin 
de oproep aan GS om samen met de commissie NLG tot een specifiekere uitwerking te komen 
van de portefeuille Dierenwelzijn, en op basis van dat overleg eventueel een financiële 
bijdrage beschikbaar te stellen voor verdere uitwerking van deze portefeuille.
De reactie van GS hierop was dat het wenselijk zou zijn als de PvdD met een voorstel komt 
naar NLG, waarin de fractie aangeeft hoe de portefeuille verder kan worden vormgegeven. 
De PvdD heeft daarop de motie aangehouden en het gevraagde voorstel geschreven. Veel 
van die voorstellen vragen niet per se om extra middelen, dus de fractie heeft zich voor deze 
discussienota vooral gericht op de voorstellen die mogelijk wel om wat extra middelen 
zouden vragen voor 2022, waardoor ze mee kunnen worden genomen in de behandeling van 
de begroting.

Het behandeldoel 
Hieronder wordt aangeven met welk doel de fractie dit onderwerp/ de ingekomen brief op de 
agenda heeft gezet

- welke politieke vraag wil de indiener aan de orde stellen 

Nederlanders zijn dierenwelzijn steeds belangrijker gaan vinden, ook voor niet-huisdieren. Tevens 
hebben burgers volgens o.a. Raad voor Dierenaangelegenheden steeds meer aandacht voor het lijden 
van dieren dat veroorzaakt wordt door mensen en vinden ze dat overheden daarin meer moeten 
doen. Bovendien raken veel provinciale maatregelen, beleidsstukken en inspanningen aan de 
leefomgeving en het leven en familieverbanden van dieren als individuen. Dierenwelzijn is dan terecht 
iets waarvan niet alleen GS, maar ook veel politieke partijen hebben gezegd dat ze het belangrijk 
vinden. Welke stappen kunnen we samen nemen om dierenwelzijn in de provincie te verbeteren? 
PvdD zou uiteraard nog verder in haar suggesties willen gaan, maar denkt hiermee een realistisch 
voorstel te hebben neergelegd, met relatief kleine bedragen voor de begroting 2022.

- wat vraagt de indiener aan de andere fracties (de commissie, de portefeuillehouder)

We horen graag hoe andere fracties over het voorstel denken.

1. Kan de commissie de zeven suggesties onder hoofdstuk 3 steunen?



2. Heeft de commissie nog andere suggesties voor de portefeuille Dierenwelzijn (eventueel op iets 
langere termijn)?


